

## Wästernäs byamän

Styrelsemöte onsdagen den 13 april 2022

Plats: hos Michael Jansson och via Teams

Närvarande: Anders Danielsson, Michael Jansson, Olof Mundt-Petersen och Anna D Sjöqvist och via Teams Fredrik Stridh.

1. **Mötets öppnande.** Anders Danielsson öppnade mötet.
2. **Val av ordförande för mötet.** Till ordförande valdes Anders Danielsson. Anders hälsade mötesdeltagarna välkomna till dagens möte.
3. **Val av sekreterare.** Till sekreterare valdes Anna D Sjöqvist.
4. **Val av justerare.** Till att justera dagens protokoll valdes Michael Jansson.
5. **Föregående protokoll.** Bryggrampen klar, se nedan (7). Anders och Micke har talat med Lasse Granberg. "På gång i byn" är klar och uppsatt på byns anslagstavla. Påpekades om ändring: vid tunga transporter ska det stå att man kontaktar vägfogde **eller ordförande Anders Danielsson**. Anders ordnar så att det ändras.

Olof har gjort ett underlag till förslag på hur man kan ta betalt för tung trafik. Denna punkt tas till nästa möte. Jenny och Micke har ännu ej gjort ett underlag för manual. Micke och Anders har varit i kontakt med Skärgårdsskog.

6. **Ekonomi.** Anton var inte med på dagens möte, så ingen ekonomisk rapport. Anton har varit på banken och ordnat övertagandet efter tidigare kassör.
7. **Sjösättningsrampen.** Jobbet är klart. Lasse Eriksson har med hjälp av bland andra Anders D och Benny gjort ett jättefint jobb och rampen är nu i fint skick.
8. **Förslag om att befria Lasse E från årsavgiften.** Styrelsen enades om att befria Lasse från årsavgiften som tack för allt nedlagt arbete med rampen. Vi enades också om att befria Anders från de SEK 800 som han betalar.
9. **Vägplan.** Jennie och Micke har gått runt på vägarna för att kolla status. Micke rapporterade kort vad han observerat, utan att ha stämt av med Jennie. Nedan en kort sammanfattning:

Dikning vid busshållplatsen, dikning i byn är annars ok. Kantskära i Björkhagsbacken (enl Lasse Granberg), grusa där bärlagret är framme, sätta stolpar vid svängen hos familjen Bengtsson, ordna mötesplatserna och resterna efter staket vid fastigheten 1:54 (vid anslagstavlan) ska tas bort.

Micke har talat med Lasse Granberg, som säger att röjning av buskar är viktigt och att vi alltid ska budgetera för ca 80 ton grusning. Vi behöver kolla status på

vägtrumorna. Beslutades att Jennie och Micke tittar vidare på vägplanen och gör ett utskick innan nästa möte.

10. **Vad händer med Petter Brolin?** Petter Brolin är ägare till fastigheten 1:68, medlem i föreningen och har fått faktura på vägavgiften. Petter har nyligen styckat av tre tomter. Mycket tung trafik i och med den avverkning som är gjord och mer kommer det bli i och med framtida byggnation. Viktigt att vi har en tydlig policy vad gäller slitage och eventuell förstörelse av vägen.
11. **IP Only och Uppnäs?** Inget nytt att rapportera från Lars Stridh och Mats Hoflund. Anders ber Mats komma till nästa möte för att informera om hur det går.
12. **Plan för arbetsdagen.** Samling kl 10:00 vid anslagstavlan. Fokus att röja längs vägen från avtagsvägen till Vreta och så långt vi hinner fram till busshållplatsen. Många buskar och delar av träd ligger precis vid vägen/i diket och behöver tas bort.
13. **Övriga frågor.** Till nästa vintersäsong behöver Lasse Granberg ha flis/sand liggande någonstans i byn. Vi funderar på lämplig plats.
14. **Nästa möte.** Nästa möte blir onsdagen den 25 maj kl 19 hos Micke. Anders ordnar med fika och Olof med Teamslänk.
15. **Mötet avslutas.** Anders avslutade mötet.

Vid pennan/datorn

Justeras



Anna D Sjöqvist



Michael Jansson